

德微科技股份有限公司

負責人:張恩傑 電話:02-26620011 地址:台北縣深坑鄉北深路三段155巷17號6樓

網址:www.eris.com.tw

Eris Technology Co., Ltd.

Owner: Chang En Kit Tel: 886-2-26620011

Address: 6F, No.17, Lane 155, Sec.3, Bei-Shen Rd., Shen Keng Hsiang, Taipei County, Taiwan, R.O.C.

Website: www.eris.com.tw

The **13th** Rising Star Award

主要產品

- 一、二極體:蕭特基二極體、整流二極體、超快速整 流二極體、穩壓二極體、高效率整流二極體 瞬態抑制二極體、小訊號二極體。
- 二、晶圓:蕭特基晶圓、矽整流晶圓、TVS晶圓與 穩壓二極體晶圓

企業沿革

1995年 公司成立,實收資本額為新台幣5,000仟元。

2002年 導入電性測試線,藉以控制晶圓品質,嚴加

2003年 投入二極體成品授權代工封裝市場。

通過ISO 9001: 2000之國際品保認證標準。

設立二極體信賴性測試管制實驗室。

2004年 成立品保實驗中心,並成立專業品保稽核團隊以監控代工廠品質 公司內部導入EIP系統上線。

2005年 導入企業資源規劃 (ERP) 系統成功上線。

2008年 投審會核准經由第三地區投資事業間接在大陸地區投資設立杰成電子(上海)有限公司。

2009年 導入知識管理平台,以提昇公司管理績效之效能與有效樽節無形資源之成本。

行政院金融監督管理委員會核准本公司股票公開發行。

財團法人中華民國櫃檯買賣中心核准本公司股票登錄興櫃市場買賣。

於台灣成立二極體測試包裝生產線。

知識管理平台之原物料管理系統測試上線。

2010年 知識管理平台之原物料管理系統正式上線。

取得兩項德國專利優先登記權,其內容為「具高電流特性之蕭特基二極體結構及其製造方法」。

根植台灣成立自動化二極體封裝及測試包裝生產線。

驗證通過ISO 9001: 2008國際品保認證標準。

國際競爭力

公司為一ODM (整流二極體專業供應製造)

廠商,提供整流二極體產品之檢測Know-How

及提供客戶加值型代工整合服務

為滿足客戶之需求,竭力於對二極體的 研發、檢測與品保投入相當之心力,

因此讓公司之產品極具市場競爭力。

未來除維持產品高品質與良率之標準外,

不斷加強研究與專利產品之設計開發,

以滿足客戶需求與成為全球二極體 專業OEM國際大廠的合作夥伴為首要目標。

1.成為全球二極體 專業 ODM 領導廠

2.成為全球二極體 OEM 國際大廠的

合作夥伴



OEM / ODM (客製化)

德微核心競爭力

以最新產品趨勢切入市場

蕭特基二極體 (Schottky Diode)

Business Items

The business scope comprises Schottky Diodes, TVS Diodes, Zener Diodes, Bridge Diodes, Super Fast Recovery Rectifiers, High Efficiency Rectifiers, Transient Voltage Suppressors, Small Signal Diodes and Wafers, etc.

History

- 1995 Eris Technology was founded with paid-in capital of USD 4.10 millions.
- 2002 Entered functional test line in Taiwan for checking wafer quality.
- 2003 Entered subcon franchises of finished-products. ISO 9001: 2000 Certificated.
- Establish high reliability test laboratory in Taiwan. 2004 Establish in-line management team in subcontractor.
 - Establish central laboratory. Launched Enterprise Information Portal (EIP).
- 2005 Adopted Enterprise Resource Planning (ERP) management.
- 2008 Investment Commission approved via third-party indirect investment in Jiecheng Electronic (Shang-Hai) Co., Ltd.
- 2009 Launched the knowledge management platform to enhance the corporate management of effectiveness and efficiency.
 - IPO was authorized by the Securities and Futures Bureau.
 - Listed in the Taiwan Emerging Market.
 - Set up TMTT line in Taiwan.
- 2010 Adopted Knowledge management platform within the raw material management system.

To be a

leading

worldwide

- Take two preferred patents in German. They are targeted to manufacture and construction development for Schottky Diode with superior performance.
- Set up automated diode package and TMTT line in Taiwan.
- ISO 9001: 2008 Certificated.

Export Competitiveness

Eris is an ODM (original design manufacturer), providing a variety of support services to design. manufacture and after-marketing services for Rectifying Diode products.

We are constantly focuses on the innovation of R&D which is based on our practical attitude and efficient management, providing high quality and good value products with excellent services to our clients. Our clients based consist of brand, global/regional-based OEM

(original equipment companies), who provide an ever increasing array of services to their products development plans.

Eris Core Competence

To enter the market with the latest product trends, such as Schottky Diode



and Reliability TA 2. Enhance the improvement productive process 3 Innovation Wafer Patent Technical

1.Quality Control

OEM quality-oriented professional. Satisfying our customers is our goal.

33 德微科技股份有限公司 Eris Technology Co., Ltd. 34

1. 品質檢測技術

2. 製程提升改良

3. 晶圓創新專利



德微科技股份有限公司

負責人:張恩傑 電話:02-26620011 地址:台北縣深坑鄉北深路三段155巷17號6樓

網址:www.eris.com.tw

Eris Technology Co., Ltd.

Owner: Chang En Kit Tel: 886-2-26620011

Address: 6F, No.17, Lane 155, Sec.3, Bei-Shen Rd., Shen Keng Hsiang, Taipei County, Taiwan, R.O.C.

Website: www.eris.com.tw

The **13th** Rising Star Award

營運管理

- 一、經營理念:『積極創新、誠信服務、共創未來』是我們所堅持的理念;公司願以務實的態度,將誠信品質視為公司的核心價值,以創新研發為企業傳承之基石。
- 二、經營策略: 秉持專注本業、永續經營之態度, 結合研發及行銷 策略、拓展營運規模與全球市場佔有率。
 - (一)研發管理面:掌握研發專利晶圓技術,不斷提升研發能量 及增加進入障礙,以創造高附加價值之產品。
 - (二) 生產製造面:建立自動封測生產線,持續提升效率與降低成本。
 - (三) 品質管理面:不斷充實完善檢測能力,維持符合ISO 9001: 2008要求之品質管理系統,並抱持「藉一流之設備」、「稟一流之服務」、「銷一流之產品」之品質政策服務客戶。
 - (四) 市場行銷面:以快速回應滿足客戶之需求、維持競爭利基,全力以赴地擴充全球市場占有率,進而創造每年營收穩定成長之目標。
- 三、經營願景:期許公司成為全球專業二極體 ODM 領導廠商之一,致力於提供客戶產品發展所需要的優質服務, 進而成為全球二極體 OEM 國際大廠的最佳供應商。

企業特色



公司自成立以來一直秉持著回饋員工、教育員工、照顧員工的宗旨,與同仁齊心努力,共同開創德微科技新的里程碑!如同,公司的 LOGO 企業標誌象徵著公司的企業文化與精神。藍色調的圓型「e」字圖像,主要代表著以晶圓銷售起家的德微,「eris」由下往上的字序排列所傳達的概念,是指著我們以穩健踏實的腳步、穩扎穩打地在二極體的經營領域一步一步向上發展;而標誌中心之「紅點」即為我

們的目標,期許秉持專業的態度,以優秀的品質保證,提供客戶高品質、具有市場競爭力的二極體及保護元件等相關產品,以及良好之服務讓客戶滿意使彼此皆能享受雙贏局面,藉以實現我們成為全球二極體經營領域中,最閃亮的一顆星。

综合誣語

- 一、有效掌握經濟景氣循環,且因應國際情勢轉變能力強,遇全球金融海嘯之際,營運反逆勢成長。
- 二、產品具獨特性,擁有多國製程技術專利,能有效降低成本達**30%**,使競爭力遽升,並以統合研產銷之全方位策略,創造高利潤。
- 三、經營理念新穎,極具長期性經營規劃之遠見,客戶有明顯切割,作為市場之穩定力量,故其創新經營模式乃為 成功關鍵因素。
- 四、積極投入公益活動,對員工所提供之福利設施相當完備,善盡企業社會責任。

Operation Management

Our Mission:

We persist in "Active Innovation, Reliable Service, Co-creative Perspective" as our essential management philosophies. We are constantly focus on the innovation of R&D which is based on our practical attitude and efficient management, providing customers' high quality and good value products with excellent services to our clients.

II. Business Strategy:

Focusing on our core business and believing in infinite lifespan, corporation is based on an integrated network of effective research and development, marketing and planning, sales and services to expand global market shares.

- (I) R&D management: from Innovation Wafer Patent technical, to build up entry competitiveness by increasing the difficulty of R&D obstacles.
- (II) Manufacturing and Production planning: set up automatic diode package for saving cost and efficiency management.
- (III) Quality Control management: to comply ISO 9001: 2008 standards to build our quality control system. What is more, following is our quality policy "the first-class equipments", "the first-class services" and "the first-class products", to ensure that our products products are in good quality for satisfying our clients' requirements.
- (IV) Marketing management: satisfying our customers is our goal, such as fast response to customers requirements, maintaining competitive niche, all what policy is for reaching our per year annual revenues target.
- III. Our Vision: To be a worldwide leading company in the Diode products.

Enterprise Characteristics

Eris continues the mission statement to reward, educated and taking care of her employees for encouraging their heartfelt contributions to support Eris become one of the public company and create new milestones together in the future.

The logo of Eris Technology Corporation symbolizes our culture. The image of round "e" in blue color mainly presents eris' selling started with wafers. The alphabets of "eris" are aligned in slope from bottom to top which express that we strive to progress upward step by step with firm movements in the diode business field. The "red dot" is the core of logo namely our goal. It inspires us to keep professional attitudes, high quality assurances and great services to meet customers' satisfactions, so as to become a shining star in the worldwide diode business field.





